
Till Kommunfullmäktiges sammanträde 2023‐04‐27, fråga till kommunalrådet Kerstin Hermansson 

(C): 

Var ska bussarna gå med fordonsfritt campus? 

Den 29 mars kunde man i Borås Tidning läsa om Mitt‐samverkans budgetuppdrag om att utreda hur 

fordonstrafiken kan tas bort från området mellan högskolan och Borås kongress. I artikeln refereras 

till ett tidigare uttalande från ett av Mitt‐samverkans kommunalråd om att ”bussarna får gå någon 

annanstans”.  

Det är lättare sagt än gjort. Om busstrafiken inte kan passera järnvägsövergången vid 

Akademiplatsen är det svårt att se hur Skaraborgsvägen överhuvudtaget kan trafikeras. Då står 

mötesplatsen vid Simonsland utan koppling till kollektivtrafiken. Detsamma gäller en stor matbutik 

och en av stadens gymnasieskolor. För Vänsterpartiets del är en sådan omläggning helt orealistisk. 

Eftersom det i artikeln saknas svar på var bussarna ska gå, vill jag ställa följande fråga till ansvarigt 

kommunalråd för kollektivtrafiksfrågor, Kerstin Hermansson (C): 

‐ Var tänker sig Mitt‐samverkan att bussarna ska gå om ett fordonsfritt campus förverkligas? 
 

Borås, 2023‐04‐25 

Stefan Lindborg (V) 

 


